

簡單的愛

Rap, Pop 08 Feb, 2025

風中的低語,響徹夜空 月光下,心跳同步 編織那些時刻,掛毯如此緊密 比夢想更甜蜜,願景飛翔

抱緊我 讓世界消失 在你懷裡一切都清晰 愛的低語只有我們聽見 生命的旋律[,]無畏地唱響

撞進我們的故事,海浪拍岸 愛情是一本打開的書,渴望更多 脈搏一起舞動,關不上門 每一個節拍都同步,心與靈魂傾注

抱緊我 讓世界消失 在你懷裡一切都清晰 愛的低語只有我們聽見 生命的旋律[,]無畏地唱響

迷失在深處,在你眼神的懷抱中時間如影隨形,無法跟上兩個靈魂糾纏在一起,沒有空間愛的永恆之舞,無限的恩典

呼吸著你的精華,醉人的空氣 彼此的凝視中,無限的倒影 沉默的對話,沒有多餘的言語 愛的無盡迴響,無所不在

Simple Love G

Whispers in the wind, echo through the night Heartbeats synced up, in moon's soft light Weaving those moments, tapestry so tight Sweeter than dreams, visions take flight

Genki Creation

Hold me close, let the world disappear In your arms, everything's clear Whispers of love, only we can hear Life's melody, sung without fear

Crashed into our story, waves on the shore Love's an open book, craving for more Pulses dance together, can't close the door Every beat in sync, heart and soul pour

Hold me close, let the world disappear In your arms, everything's clear Whispers of love, only we can hear Life's melody, sung without fear

Lost in the depths, in your eyes' embrace Time's a fleeting shadow, can't keep pace Two souls entwined, no empty space Love's eternal dance, a boundless grace

Breathing in your essence, intoxicating air Infinite reflections, in each other's stare Silent conversations, no words to spare Love's endless echoes, everywhere